

《单词百科:homogeneity是什么意思?homogeneity怎么发音?homogeneity的解释和用法》

英语单词homogeneity是什么意思?homogeneity怎么读?homogeneity怎么发音?简答网为您整理了homogeneity的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



homogeneity怎么读

homogeneity的读音:[h m d ni ti]

homogeneity的意思

1、n.同种, 同质, 同次性;一致性;齐性;均匀性;

homogeneity的相关词组

1、dimensional homogeneity 量纲一致性, 维量统一性, 尺寸均一性;

homogeneity的近义词

- 1、conformity n.遵从，遵守;墨守成规;
- 2、consistency n.连贯性，一致性;稠度;
- 3、equality n.同等，平等;[数]相等，等式;
- 4、evenness n.平均，平等，平坦;平整度;匀度;
- 5、harmony n.融洽;和声;协调;

homogeneity的反义词

- 1、heterogeneity n.异质性，不均匀性，不纯一性;

homogeneity的双语例句

- 1、Lack of consistency or homogeneity; adulteration.

搀杂;不纯缺乏一贯性或同质性; 搀杂.

- 2、POOLVD pooled variance-covariance matrix from two or more data matrices. Dan also perform a test for homogeneity.

路程经过过程计较两个或两个以上的数据矩阵孕育发生整体方差协方差矩阵.
可以用于同质性查验.

- 3、Preparation, homogeneity, stability and certification of reference material of camphor were studied.

研究了樟脑标准样品的制备、均匀性和稳定性及其定值方法.

- 4、Exposing energy is adjustable, and the homogeneity of exposure is better.

曝光能量可调, 曝光均匀性更好.

- 5、The transmittance and optical homogeneity of rapidly grown DKDP crystal were measured.

测量了快速生长出的DKDP晶体的透过率和光学均匀性.

6、Test for Homogeneity answers the proposition that several populations are homogeneous with respect to some characteristic.

同质性是看多个数据群体中抽样的结果是否遵从同样的特性.

7、The certified reference material mainly consists of polyisobutylene and hexadecane with good homogeneity and stability.

聚物流变特性标准物质主要由聚异丁烯和十六烷组成.

8、The profit is more supported by brand margin when facing the market of product homogeneity!

面对产品同质化的市场,利润空间更需要品牌创造附加价值支持!

9、The global culture is of homogeneity, simultaneously of conflict and resistance between the East and West.

全球文化既有趋同性,同时也有着东西方文化的冲突与对抗.

10、The government panicked into imposing a kind of cultural homogeneity.

政府在恐慌下开始强制实施某种文化统一政策。

11、The homogeneity that the characteristic is the pressure when brilliant round joint and temperature is outstanding.

特点是晶圆接应时的压力及温度的均一性出色.

12、The electricity is as the goods, have homogeneity nature.

电作为商品,具有同质性.

13、It must take at onetime to ensure the homogeneity of the juice.

采摘必须一次完成,这样才能保证果汁的同一性.

14、High mixing speed and homogeneity.

混合速度快,混合均匀度高.

15、Japanese Identity: Homogeneity or Difference?

8日本人的特性: 同质性或是特异性?

16、Preparation, homogeneity, stability and certification of reference substance of bornyl acetate were studied.

研究了乙酸龙脑酯标准样品的制备、均匀性和稳定性及其定值方法.

17、Remarks were given on some topics of the demonstration of traceability and the test of homogeneity.

讨论了建立溯源性、均匀性检验等方面的一些问题.

18、Homogeneity a common phenomenon in the present market of household appliances.

考察现在的家电市场,同质化现象相当普遍.

以上是简答网为您整理的homogeneity怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于homogeneity的用法、homogeneity的释义、homogeneity的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/homogeneity>